
Ügyszám:  23-36/2009.

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2009. május 26-án 15,00 órakor 
megtartott testületi üléséről.

Helye: Faluház, Salföld.

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
                       Fábián Gusztáv alpolgármester

Mátraházi Zsuzsanna képviselő
Raffay Béla képviselő

Összesen: 4 testületi tag

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Dr. Verbovszki Valéria helyettes jegyző
Az 1. napirendnél tanácskozási joggal jelen van:
Bárány Gyula igazgatási ügyintéző
Valamennyi napirendnél jelen van:
Kolláth Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Napirend előtt

Simonné Vitányi Mónika
Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 tagja közül 4 fő jelen van, 
az ülés határozatképes, azt megnyitja.
Napirend előtt szeretné elmondani, hogy május 22-én Balatonfüreden egyeztetés volt azoknak 
a polgármestereknek, akik nem nyertek a csatornás pályázaton, illetve Salföldet is meghívták 
rá.   A  KDT  Környezetvédelmi,  Természetvédelmi  és  Vízügyi  Felügyelőségtől,  illetve 
különböző szaktárcáktól jöttek szakemberek. Az egyeztetésen tulajdonképpen arról volt szó, 
hogy azok az önkormányzatok, akik nem nyertek, hogyan tudnák megoldani ezt a helyzetet, 
mivel  mint  kiderült,  az  ingatlanonkénti  egyedi  szennyvíztisztító  nem  jelent  végleges 
megoldást,  igaz,  hogy a Balaton  törvényben szerepel,  mint  lehetőség,  de a  csatornát  nem 
váltja ki. Az egyedi szennyvíztisztító csak egy lehetőség addig, amíg a csatorna el nem készül. 
Szeretné tájékoztatni arról is a testületet,  hogy az Ábrahámhegy,  valamint a Káli Társaság 
által,  a  salföldi  csatornázás  ellen  benyújtott  fellebbezést  az  Országos  Környezetvédelmi, 
Természetvédelmi  és  Vízügyi  Főfelügyelőség  elutasította,  mivel  azokat  nem  találta 
megalapozottnak.

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
A  kiküldött  napirendhez  képest  egy  sürgősségi  indítványa  lenne:  A  „Pipitér”  Közös 
Fenntartású  Napközi  Otthonos  Óvoda  Alapító  Okiratának  módosítása  Előadó:  Simonné 
Vitányi  Mónika  polgármester.  Szeretné,  ha  ezt  első  napirendként  tárgyalnák.  Egyéb 
hozzászólás a napirenddel kapcsolatban?



Mátraházi Zsuzsanna
Véleménye szerint a 2. és 3. napirendek sorrendjét fel kellene cserélni, mert egyikből adódik a 
másik. 

Dr. Verbovszki Valéria
Szeretné  bemutatni  az  új  kollégát,  Vadászi  Tibort,  aki  a  pénzügyet  erősíti,  mérlegképes 
könyvelő. 

Simonné Vitányi Mónika
Szavazásra teszi fel a kiküldött napirendet a módosításokkal együtt.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  kiküldött  napirendet  a  módosításokkal  együtt 
elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

35/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  2009. 
május 26-i testületi ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
határozza meg: 
1. A „Pipitér” Közös Fenntartású Napközi Otthonos Óvoda 
Alapító Okiratának módosítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
2. Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat és 
az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak éves értékeléséről
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
3. Belső ellenőrzési jelentés és a javaslatok realizálásáról 
szóló jelentés tudomásulvétele, az intézkedési terv 
jóváhagyása
4. Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 
szabályairól szóló 13/2007.(XI.5.) sz. rendelet módosítása
     Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
5. 2009. évi közbeszerzési terv jóváhagyása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
6. Ajánlatkérés a közbeszerzést lebonyolító kiválasztásra
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
7. A 2009. évi költségvetési rendelet módosítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
8. Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
9. Felterjesztési javaslat
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
10. Interpellációk, képviselői kérdések, bejelentések

Napirend

1. A „Pipitér” Közös Fenntartású Napközi Otthonos Óvoda Alapító Okiratának 
módosítása 
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
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Simonné Vitányi Mónika
Az anyagot minden képviselőnek megküldték. Hozzászólás a napirenddel kapcsolatban? 
(Hozzászólás nincs) 

Dr. Verbovszki Valéria
Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
„Pipitér”  Közös Fenntartású  Napközi  Otthonos Óvoda 2008.  évi  CV. Tv.  előírásai  alapján 
átdolgozott Alapító Okiratát elfogadja. A Képviselő-testület utasítja a polgármestert,  hogy a 
határozatot  Badacsonytomaj  város  polgármesterének  küldje  meg.  Felelős:  polgármester 
Határidő: azonnal

Simonné Vitányi Mónika 
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna 
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika 
Igen. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

36/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
„Pipitér”  Közös  Fenntartású  Napközi  Otthonos  Óvoda 
2008.  évi  CV.  Tv.  előírásai  alapján  átdolgozott  Alapító 
Okiratát elfogadja.

A  Képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  az 
határozatot Badacsonytomaj város polgármesterének küldje 
meg.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

2. Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat és az önkormányzat 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak éves értékeléséről
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
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Simonné Vitányi Mónika
A képviselők  az  ezzel  kapcsolatos  anyagot  is  megkapták  Kérdés,  hozzászólás  a  kiküldött 
anyaggal kapcsolatban? (Kérdés, hozzászólás nincs)

Dr. Verbovszki Valéria
Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
Magyar  Vöröskereszt  Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálatának  2008.  évben  Salföld 
községben  végzett  munkájáról,  és  az  önkormányzat  gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi 
feladatainak éves  értékeléséről  szóló beszámolót  elfogadja.  A képviselő-testület  utasítja  a 
polgármestert,  hogy a  határozatot  a  Magyar  Vöröskereszt  Családsegítő  és  Gyermekjóléti 
Szolgálatnak küldje meg. Felelős: polgármester Határidő: azonnal

Simonné Vitányi Mónika 
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna 
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika 
Igen. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

37/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
Magyar  Vöröskereszt  Családsegítő  és  Gyermekjóléti 
Szolgálatának  2008.  évben  Salföld  községben  végzett 
munkájáról,  és  az  önkormányzat  gyermekjóléti  és 
gyermekvédelmi  feladatainak  éves  értékeléséről  szóló 
beszámolót elfogadja.

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot  a  Magyar  Vöröskereszt  Családsegítő  és 
Gyermekjóléti Szolgálatnak küldje meg.

Felelős: polgármester
                                        Határidő: azonnal

3. Belső ellenőrzési jelentés és a javaslatok realizálásáról szóló jelentés tudomásulvétele, 
az intézkedési terv jóváhagyása
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    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Mátraházi Zsuzsanna
Nem  tud  szavazni,  mivel  nem  tudja,  hogy  a  belső  ellenőrzési  jelentésnek  milyen 
megállapításai voltak.

Dr. Verbovszki Valéria
A kiküldött anyagban található intézkedési terv tartalmazza az észrevételeket. 

Fábián Gusztáv
Ő sem tud szavazni, mivel egyrészt az intézkedési tervet nem kapta meg az anyaggal, így nem 
tudta, hogy a jelentés megtekinthető a hivatalban, másrészt szeretné látni a belső ellenőrzési 
jelentést

Dr. Verbovszki Valéria
A meghívón a napirendi ponthoz írták oda, hogy a jelentés megtekinthető a polgármesteri 
hivatalban. Véleménye szerint a képviselők felelőssége a továbbiakban az, hogy utánanéznek-
e egy dolognak, vagy sem.

Fábián Gusztáv
Be fog menni a hivatalba, és átolvassa a jelentést. E nélkül nem tud szavazni.

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel az intézkedési terv jóváhagyását. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Tartózkodik.

Mátraházi Zsuzsanna 
Tartózkodik.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika 
Igen. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodás 
mellett az intézkedési tervet nem fogadja el, és meghozza alábbi határozatát: 

38/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 
2009. május 11-én készült belső ellenőrzési jelentésre 
készített intézkedési tervet nem fogadja el.

Felelős: polgármester
                                        Határidő: azonnal
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4.  Az  önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodás  szabályairól  szóló  13/2007.
(XI.5.) sz. rendelet módosítása
     Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Dr. Verbovszki Valéria
Ahogy  az  előterjesztés  indoklásában  is  írja,  a  belső  ellenőrzési  jelentés  javaslatai  között 
szerepel,  hogy  a  vagyongazdálkodási  rendeletet  ki  kell  egészíteni  a  forgalomképesség 
megváltoztatásának módjával. A kiegészítéssel a képviselő-testület a javaslatnak tesz eleget. 
Így szabályszerűbbé teszik gazdálkodásukat, és eleget tesznek a jogszabályi előírásnak is. 

Simonné Vitányi Mónika
Név  szerinti  szavazásra  teszi  fel  az  önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodás 
szabályairól  szóló  13/2007.(XI.5.)  sz.  rendelet  módosításának  egy  olvasatban  történő 
elfogadását. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna 
Nem.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  3  igen  szavazattal,  1  ellenszavazattal,  tartózkodás 
nélkül  az  önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodás  szabályairól  szóló  13/2007.
(XI.5.) sz. rendelet módosítását egy olvasatban elfogadja, és megalkotja alábbi rendeletét: 

5/2009.(VI.02.) sz. rendelet

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az 
önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodás 
szabályairól  szóló  13/2007.(XI.5.)  sz.  rendelet 
módosításáról  egy  olvasatban  az  előterjesztésnek 
megfelelően rendeletet alkot. 

A  rendelet  hiteles  szövege  a  jegyzőkönyv  mellékletét 
képezi.

Utasítja a jegyzőt, hogy a rendelet helyben szokásos módon 
történő kihirdetéséről gondoskodjon.

Felelős: jegyző
Határidő: azonnal 
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5. 2009. évi közbeszerzési terv jóváhagyása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A  módosított  közbeszerzési  szabályzatot  mindenki  megkapta,  azt  a  megbeszéltek  szerint 
módosították.  A  közbeszerzési  tervet  is  mindenki  megkapta,  amiben  csak  a  csatorna-
beruházást szerepeltetik. A CPV kód a tevékenységet azonosítja be, egy közös közbeszerzési 
szószedet alapján. A szerződés teljesítésének várható időpontjával kapcsolatban még annyit 
szeretne mondani, hogy a Káli-medencei települések, illetve Káptalanfa ezzel kapcsolatban írt 
egy levelet, amiben jelezte, hogy a települések nem biztos, hogy eddig az időpontig be tudják 
fejezni a beruházást, ezért ez az időpont lehet, hogy változni fog. A tervet azonban bármikor 
módosítani lehet. Kérdés a napirenddel kapcsolatban?

Fábián Gusztáv
Az eljárás megindításaként 2009. június 22. szerepel. Ekkor indul az építkezés?

Simonné Vitányi Mónika 
Dehogy,  ez  az  eljárás  megindításának,  illetve  a  közbeszerzés  megvalósításának  tervezett 
időpontja.

Fábián Gusztáv
Azért kérdezi, mert az ülés elején kiosztott papírokban azt írják, hogy az elvi vízjogi engedély 
végleges,  a  vízi  létesítmény  műszaki  továbbtervezését  engedélyezik,  abban  meghatározott 
előírásoknak megfelelően. A létesítmény megépítésére, üzemeltetésére nem jogosít. 

Simonné Vitányi Mónika
A terv a közbeszerzésről szól, nem az építkezés megindításáról.

Fábián Gusztáv
Igen, ezt tudja, csak jelenleg még nem minden jogerős ebben a csatorna projektben, a végső 
igent még nem mondta ki a hatóság.

Dr. Verbovszki Valéria
Azért  június  22.  szerepel  itt,  mivel  készített  egy  ütemterv  javaslatot,  ami  egészen  a 
befejezésig tartalmazza a különböző határidőket. A határidőket úgy kellett összeállítani, hogy 
a  törvényi  előírásoknak  megfeleljenek.  A június  22-i  dátum az  ajánlati  felhívás  feladása. 
Onnantól indul tehát az eljárás megindítása a jogszabály alapján. 

Fábián Gusztáv
Ennek ellenére ezt nem tudja elfogadni, mert nincs végső döntés. Viziközmű társulás nincs, 
végső döntés nincs, és már kiírják, hogy ki csinálja meg. 

Dr. Verbovszki Valéria
Ennek ellenére meg kell indítani. 

Fábián Gusztáv
Olyan nincs, hogy meg kell indítani. A testületnek szavaznia kell egy közbeszerzési tervről 
most jelenleg, és dönteni kell. 
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Raffay Béla
Kötelezettséget vállalt rá.

Fábián Gusztáv
Nyertes pályázatra vállalt kötelezettséget. Mit neveznek nyertes pályázatnak? Állandóan ezzel 
a nyertes pályázattal jönnek. A pályázat első fordulóján átment a pályázat. 

Raffay Béla
Ezt nem igazán lehet vesztes pályázatnak nevezni. 

Fábián Gusztáv
Azt a szót, hogy vesztes, ki sem ejtette a száján. Azt mondta, hogy ez még nem egy nyertes 
pályázat. 

Simonné Vitányi Mónika
Szeretné, ha képviselő-társa megértené, hogy a pályázatot beadhassák a második fordulóra, 
olyan feladatok vannak, amiket csak közbeszerző végezhet el. Amennyiben a képviselő úr ezt 
nem  fogadja  el,  azt  jelenti,  hogy  már  most  meghiúsítja  azt,  hogy  eljussanak  a  második 
fordulóra. 

Mátraházi Zsuzsanna
Az első fordulóhoz nem kellett közbeszerző?

Simonné Vitányi Mónika
Nem. 

Mátraházi Zsuzsanna
Akkor most miért kell?

Simonné Vitányi Mónika
Meg van határozva, hogy a második forduló előtt milyen feladatokat kell elvégezni, és ezek 
közül számos olyan van, amit csak közbeszerző végezhet el. 

Mátraházi Zsuzsanna
Úgy tudja, hogy hatásvizsgálatot kell elvégezni. Ehhez minek közbeszerző? Mi a feladata egy 
közbeszerzőnek?

Dr. Verbovszki Valéria
A  projekt-előkészítési  tevékenységeken  belül  az  alábbiak:  megvalósíthatósági  tanulmány 
készítőjének pályáztatásában való közreműködés.  A projekt-megvalósítási  tevékenységeken 
belül  az  alábbiak:  a  kivitelező  kiválasztására  irányuló  közbeszerzési  eljárás  lefolytatása, 
műszaki ellenőr kiválasztása, projekt-menedzsment feladatok ellátása. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ezek  közül  van  olyan,  ami  sokkal  később  kerül  sorra.  Válasszanak  egy olyan  céget,  aki 
elkészíti a hatástanulmányt. 

Simonné Vitányi Mónika
A hatástanulmányt nem ők készítik, azt már készíti valaki, ami június elejére készül el. 
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Mátraházi Zsuzsanna
Akkor mi értelme van hatástanulmányt készítenie annak a közbeszerzőnek?

Somogyi Győző
Ki választotta ki, hogy ki készíti el?

Simonné Vitányi Mónika
Nincs kiválasztva senki. 

Dr. Verbovszki Valéria
A testület  elfogadta a közbeszerzési szabályzatát.  Ehhez el kell  fogadni egy közbeszerzési 
tervet,  amivel  semmiféle kötelezettséget  nem vállal.  Amennyiben elfogadta a szabályzatát, 
semmi nem indokolja azt, hogy a tervet ne fogadja el. A terv semmiféle kötelezettséget nem 
jelent, azt lehet módosítani, ha bármi, ami a tervben szerepel, módosul. Ez egy kötelezettség. 
Amennyiben  a  testület  benyújtott  egy  pályázatot,  a  tervet  el  kell  készíteni.  A  következő 
napirend lesz az ajánlatkérés a közbeszerzést lebonyolító kiválasztására, aminek a lényege az, 
hogy a testület tagjai jelöljenek meg olyan közbeszerző cégeket, akitől ajánlatot kér, nehogy 
előfordulhasson az, hogy azt gondolják, a polgármester asszony választott ki egy céget. 

Fábián Gusztáv
Azt  kifogásolja  a  tervvel  kapcsolatban,  hogy  bele  van  írva  a  két  dátum.  Továbbá  a 
közbeszerzési szabályzatukban az általános egyszerű eljárás esetén nem tartalmazza azt, hogy 
ehhez lebonyolító kellene.

Dr. Verbovszki Valéria
Szeretné megkérdezni a tisztelt testülettől, hogyan gondolja azt, hogy ha már a bizottságban 
sincsenek szakemberek, kivel fogja szakmailag ezt a projektet elvégeztetni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Úgy gondolja, hogy amikor már tovább tudnak lépni, és nem csak egy folyamat lesz, akkor 
beszéljenek erről.

Simonné Vitányi Mónika
Ez a továbblépés. 

Mátraházi Zsuzsanna
Na, de hol a hatástanulmány. Először azt szeretnék látni, és ha megismerik, akkor tudnak erről 
bármit is szavazni, ha úgyis módosítani lehet később, akkor majd módosítják, ne írjanak be 
semmit. 

Dr. Verbovszki Valéria
Nem  lehet  úgy  gondolkodni,  hogy  most  söpörjük  le,  majd  később  módosítunk,  meg 
gondolkodjunk róla. Az alpolgármester úr által felvetettekhez szeretné hozzátenni, hogy a IV. 
pontban  az,  hogy hirdetmény  útján  köteles  közzétenni,  nem a  közbeszerző  kiválasztására 
vonatkozik, hanem a kivitelezőre. Különítsék el az egyiket a másiktól. 

Fábián Gusztáv
Azt nem kérdezte, hogy mire vonatkozik, azt kérdezte, hogy hol van az, hogy közbeszerzési 
lebonyolító. 
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Dr. Verbovszki Valéria
Az  első  lépésként  a  közbeszerzést  elő  kell  készíteni,  aztán  a  közbeszerző  előkészíti  az 
ütemtervi javaslat alapján a kivitelező kiválasztására irányuló javaslatot. 

Fábián Gusztáv
Mindezt úgy csinálja a közbeszerző, hogy nincs meg a végső igen a pályázatra. 

Simonné Vitányi Mónika
Nem is lesz végső igen, mert ezek nélkül nem tudják beadni a pályázatot. 

Fábián Gusztáv
Van egy pályázatíró cégük, az kicsoda? 

Simonné Vitányi Mónika
Ezt nem a pályázatíró cégnek kell megcsinálni, mivel rengeteg jogszabálynak kell megfelelni. 

Fábián Gusztáv
Tehát egy másik cégnek kell még egy pályázatot csinálni? 

Mátraházi Zsuzsanna
És ezek a jogszabályok olyan bonyolultak? Ott vannak az értékhatárok. 

Dr. Verbovszki Valéria
A közbeszerzési  eljárás egy nagyon bonyolult  feladat.  Ismertetheti  az ütemtervi javaslatot, 
hogy miről is van szó.

Mátraházi Zsuzsanna 
Az a jegyző asszony ütemterve.

Dr. Verbovszki Valéria
A testületnek készítette. A képviselő asszony is készített egy tervet? Igen, arról van szó, hogy 
készített egy tervet, mert vannak határidők, amiket be kell tartani, és ő, mint jegyző, gondolta, 
hogy javaslatot tesz a képviselő-testületnek arra, hogy milyen határidők vannak. 

Simonné Vitányi Mónika
Június  22-ére  már  Székesfehérvárt  is  megjárják,  ahol  a  környezetvédelmi  hatástanulmány 
ügyében kérdéseket lehet feltenni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Akkor várják meg azt a megbeszélést.

Dr. Verbovszki Valéria
Nem lehet megvárni, hiszen szoros határidők vannak. 

Mátraházi Zsuzsanna
Addig nem léphetnek, amíg nem tudják a hatástanulmány eredményét. 

Raffay Béla
Miért kellene tudni a hatástanulmány eredményét?
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Mátraházi Zsuzsanna
Mert az döntő. 

Fábián Gusztáv
A hatástanulmányt ő is szeretné megismerni. 

Raffay Béla
Meg is ismerheti mindenki, de attól a közbeszerzőt még kiválaszthatják. 

Simonné Vitányi Mónika
Mivel a közbeszerző kiválasztása az ütemterv szerint június 8-ra esik, és addigra már elkészül 
a hatástanulmány, akkor még mindig dönthetnek úgy, hogy nem választanak közbeszerzőt. 

Dr. Verbovszki Valéria
Fogadja el a testület ezt az ütemtervet, fogadja el azt a határozatot, amiben ajánlatokat kér, és 
ha mégis azt mondja,  hogy nem szeretne csatornát,  még mindig mondhatja akkor, amikor 
elnyerte  a  pályázatot,  hogy köszönjük szépen,  nem kérjük.  Ezeket  azonban mind elő kell 
készíteni, mert ha a többség azt mondja, hogy szeretnék a csatornát, addigra már kicsúsznak 
minden határidőből, és nem lehet beadni.. 

Mátraházi Zsuzsanna
Június  6-ra  lesz  hatástanulmány,  következésképpen  ezt  a  hatástanulmányt  mindenképpen 
megvárná, mert látni szeretné. Nem csúsznak, mert a Balaton törvény is 2012-t, és nem 2010-
et ír. 

Simonné Vitányi Mónika
A pályázat benyújtásáról beszélnek. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ő úgy van ezzel, hogy előbb tájékozódni akar, utána dönteni. Szereti alaposan körbejárni a 
dolgokat.

Fábián Gusztáv
Egyelőre a közbeszerzési tervről beszélnek. Ő úgy tudja elfogadni, ha a dátumok nincsenek 
benne.  Ezt  azzal  indokolja,  hogy nincs  végső igen,  mint  elvi  dolgot  beírhatják  azt,  hogy 
Salföld község szennyvíz-elvezetés és –kezelés fejlesztése, de az időpontokat nem. 

Simonné Vitányi Mónika
Szavazásra teszi fel azt a módosító indítványt, hogy a közbeszerzési tervből maradjon ki az 
időbeli ütemezés. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna 
Igen. 
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Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
a módosító indítványt elfogadja. 
Szavazásra  teszi  fel  Salföld  Község  Önkormányzata  2009.  évi  közbeszerzési  tervét  a 
módosító indítvánnyal együtt. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna 
Nem.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  3  igen  szavazattal,  1  ellenszavazattal,  tartózkodás 
nélkül Salföld Község Önkormányzata 2009. évi közbeszerzési tervét a módosító indítvánnyal 
együtt elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

39/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat
      

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az 
önkormányzat  2009.  évi  közbeszerzési  tervét  az  időbeli 
ütemezés nélkül elfogadja. 

6. Ajánlatkérés a közbeszerzést lebonyolító kiválasztásra
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Fábián Gusztáv
Elolvasta  a  közbeszerzési  szabályzatukat,  és  ott  nincs  olyan,  hogy kötelező  közbeszerzési 
lebonyolítót kiválasztani. 

Simonné Vitányi Mónika
Akkor ki fogja lebonyolítani az eljárást? 

Fábián Gusztáv
Csak az elején szeretné tisztázni,  hogy nem kötelező.  Arról van szó,  hogy tehettek volna 
javaslatot, de ő azt mondja, hogy 1. nem tudja, hogy ez mennyibe kerül. Csodálkozik, hogy 
van egy pályázatírójuk, aki úgy néz ki, hogy már régen kiszállt a dologból azért a jó pár millió 
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forintért. Most újból be kell szerezni egy közbeszerzési lebonyolítót. Ez sem lesz két fillér, és 
ezt is az önkormányzat pénzéből kell fizetni. 

Simonné Vitányi Mónika
A közbeszerzést  eleve  beépítették  a  pályázatba.  Ezek  az  összegek  nevesítve  szerepelnek 
benne. 

Fábián Gusztáv
Visszaérnek oda, hogy még nem nyert a pályázatuk száz százalékban. Megint megbíznának 
egy céget úgy, hogy a pénz még nincs a zsebükben. 

Simonné Vitányi Mónika
Az ajánlatkérésbe azt is beleírhatják, hogy nyertes pályázat esetén fizetnek. Nem kell előre 
fizetni semmit. A pályázatban pedig szerepelnek az összegek.

Fábián Gusztáv
Először döntsenek arról, hogy kell-e egyáltalán ez a lebonyolító, mert most a kiválasztásnál 
tartanak, de előbb dönteni kellene arról, hogy kell-e egyáltalán. 

Dr. Verbovszki Valéria
Nem  a  kiválasztásnál  tartanak,  hanem  az  ajánlatkérésnél  a  közbeszerzési  lebonyolító 
kiválasztására.  A képviselő-testület  most  ajánlatot  kér több közbeszerzési  cégtől,  és  utána 
választhatja ki a beküldött ajánlatok alapján, hogy kit választ. 

Fábián Gusztáv
Azt  tudja  mondani,  hogy  amennyiben  a  közbeszerzés  nem  annyira  bonyolult,  úgy  ne 
alkalmazzanak közbeszerzési lebonyolítót. 

Simonné Vitányi Mónika
Kérdése,  hogy akkor  a  kivitelező,  projektmenedzser  stb.  kiválasztását,  és  az  ajánlatkérési 
felhívás feladását ki végzi el? 

Fábián Gusztáv
Látta  a  K+F  cég  javaslatát,  amiben  egy  menedzsmentnyi  ember  foglalkozik  különböző 
dolgokkal a projekt megvalósításánál. Akkor mit fog csinálni, ha plusz még egy közbeszerzési 
hadsereg is a rendelkezésükre áll? 

Dr. Verbovszki Valéria
Ezt a kettőt nem lehet összemosni. 

Fábián Gusztáv
Azt azonban tudni kell,  hogy a pályázatíró  cég pályázatában ott  szerepel,  hogy igen is,  a 
megvalósításban részt vesznek komoly összegekért. Elolvasta pályázatukat, hogy ők a projekt 
megvalósításában  részt  vesznek  a  sikerdíjukért.  Azt  javasolja,  hogy  ne  alkalmazzanak 
közbeszerzési lebonyolítót  tekintettel  arra, hogy van már egy olyan cég, ami foglalkozik a 
projekttel nagyon sok millió forintért. 

Mátraházi Zsuzsanna
Visszatérne arra,  hogy a tatár  nem hajtja őket,  a teljesítési  idő nem 2010. hanem 2012. a 
Balaton törvény szerint  is.  Azért  sem hajtja őket a tatár,  mert  az előző testületi  ülésnél a 
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jegyző  asszony  is  azt  mondta,  hogy  felvettek  egy  embert,  akit  szeretnének  beiskolázni 
valamilyen  közbeszerzési  tanfolyamra.  Véleménye  szerint  nyugodtan  kivárhatják,  amíg  az 
illető elvégzi a tanfolyamot.

Simonné Vitányi Mónika
Ez a képviselő-asszony véleménye. 

Dr. Verbovszki Valéria
Ez nem igazán járható út, mivel azt sem tudja, hogy mikor indul ilyen tanfolyam,  milyen 
hosszú az adott tanfolyam. Erre egyáltalán nem lehet alapozni. Nagyon javasolja a testületnek, 
hogy válasszon közbeszerzőt, most még nem is kell választania, hanem csak ajánlatokat kér 
be, és az ajánlatok beérkezése után dönt arról, hogy választ-e vagy sem. 

Simonné Vitányi Mónika
Ha el  sem  indítják  a  dolgot,  be  sem tudják  adni  a  pályázatot,  ezért  kéri,  hogy  adjanak 
javaslatokat. 

Mátraházi Zsuzsanna
Nincs semmiféle hatástanulmányuk, akkor most miért kell közbeszerzőt választani? 

Fábián Gusztáv
Ő elmondta a javaslatát, a polgármester asszony szintén. Még egyszer mondja, azt furcsállja, 
hogy  van  egy K+F nevű  cég,  amelynek  pályázatába  le  van  írva,  hogy milyen  szakaszig 
vezetik  a  projekt  megvalósítását,  és  ehhez  képest  kiválasztanak,  felkérnek  cégeket 
közbeszerzési témában, akik szintén egy csomó mindent csinálnak. Akkor a pályázatíró cég 
most  pihen,  mert  befejezték  a  munkájukat?  Ezt  nem  érti  igazából,  hogy  ők  mit  fognak 
csinálni, mert azért annyira nem lehet már bonyolult a dolog. És még egyszer mondja, hogy a 
közbeszerzési szabályzatuk szerint nem kötelező a közbeszerzési szakember.

Dr. Verbovszki Valéria
Csak azt  szeretné  megkérdezni,  hogy akkor ezt  ki  fogja lebonyolítani,  mert  neki  ehhez a 
hivatalban nincs szakértő gárdája. 

Mátraházi Zsuzsanna
De lesz, hiszen a múltkor vett fel egy embert. 

Simonné Vitányi Mónika
Még papírja sincs róla.

Mátraházi Zsuzsanna
Majd lesz papírja. 

Simonné Vitányi Mónika
Ez nem így működik.

Mátraházi Zsuzsanna
Ha hatástanulmány sincs, semmi sincs, akkor minek hajtják ennyire? 
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Dr. Verbovszki Valéria
Azért,  mert  vannak  határidők.  Még  egyszer  ismétli,  hogy  akkor,  amikor  ezeken  már 
végigmentek, és mégis úgy dönt a testület, hogy nem akarja, akkor ne akarja. Ahhoz, hogy 
eljussanak eddig a pontig, ezeket meg kell tenni. 

Simonné Vitányi Mónika
Hozzátenné, hogy sokan akarnak csatornát, és azt nem szabad elfelejteni, hogy a képviselő-
testület egyes tagjai ezt nem akadályozhatják meg egyéni okokból. Azzal, hogy a második 
fordulóra emiatt nem tudják beadni, ezzel már megakadályozzák. A pályázatot július végén be 
kell adni, ez a határidő nem csúszik. A kivitelezés csúszhat. 

Mátraházi Zsuzsanna 
2010. után még több év van, hogy megépíthessék. 

Dr. Verbovszki Valéria
A teljesítés határideje jelen pillanatban 2010. december 31. ehhez kell alkalmazkodni. 

Mátraházi Zsuzsanna
De nincs hatásvizsgálat. 

Fábián Gusztáv
Van egy száznegyven milliós  keret,  ami  a pályázatban el  van osztva az utolsó fillérig.  A 
polgármester  asszony  azt  mondja,  hogy  ez  benne  van  a  pályázatban.  A  közbeszerzési 
lebonyolító összege nincs benne a pályázatban, mert ha benne lenne, akkor azt olvasta volna. 
Ha azonban és amennyiben benne van, akkor már akkor volt közbeszerzési lebonyolító?

Simonné Vitányi Mónika
Nem,  ez  csak  egy terv.  Egy pályázat  úgy néz  ki,  hogy vannak  bizonyos  kiadások,  amik 
nevesítve vannak. Ha tudják, hogy építkeznek, kell egy tervezés, egy kivitelezés, illetve náluk 
közbeszerzés is, mert  megvannak az értékhatárok. A pályázatban mindez összegekkel meg 
van  határozva.  Ez  azonban  nem  azt  jelenti,  hogy  bármi  megvan,  ahogy  egyesektől  ez 
elhangzott. 

Fábián Gusztáv
Ezt hagyják, mert ez itt, testületi ülésen nem hangzott el.

Simonné Vitányi Mónika
Testületi ülésen valóban nem.

Fábián Gusztáv
A 140 millió forintban tehát szerepelnie kell a közbeszerzési eljárás összegének. Van azonban 
egy projekt-menedzsment, ami 8 tagú. 

Simonné Vitányi Mónika
Az biztos külön szerepel benne, ezért van az, hogy nekik ki kell nekik ajánlatokat bekérni, 
azért kell, hogy árajánlat jöjjön, és lássák, hogy mekkora összegek vannak, melyik felel meg a 
pályázatban erre szánt összegnek. Nem ő adja át, a testület a beruházó, ezért ők fogják átadni,  
és  ők  döntenek  ebben.  Ez  egy  pályázat,  ahol  egyelőre  összegek  vannak,  ahol  minden 
összeghez meg kell találni a feladatokat, és azokat, akik ezeket a feladatokat elvégzik. 
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Fábián Gusztáv
Neki  továbbra  is  van  egy problémája,  nevezetesen  az,  hogy annak  a  cégnek  nincs  ilyen 
szakembere ezek szerint, ennek ellenére elvállal  ilyen komoly munkát.  Nem tudja, hogy a 
jegyző asszony által felolvasott dolgokhoz ennek a cégnek az emberei miért nem értenek, és 
miért nem tudják megcsinálni. 

Dr. Verbovszki Valéria
Van egy pályázatíró cég, aki megírta a pályázatot. A pályázatban tervezve vannak feladatok,  
ahol  pályázni  lehet  pénzösszegekre.  A pályázatírónak  az  a  feladata,  hogy beírja  ezeket  a 
feladatokat,  többek  között  azt,  amiről  most  beszélnek,  a  közbeszerzés  lebonyolítására  is 
beállított valamennyi összeget, és az is szerepel abban a 140 millió forintos projektben. Neki 
nem kell a közbeszerzés lebonyolításához szakember, mert ő ebben a folyamatban már nem 
vesz részt. A K+F cég feladata az volt, hogy ezt a pályázatot összeállítsa. Most a képviselő-
testületnek  egy  szakértő  gárdát  kell  kiválasztania  arra,  hogy  a  közbeszerzést  végig 
lebonyolítsa,  és  sikerüljön  majd  először  a  bíráló  bizottság  által  kiválasztani,  illetve 
véleményezni a kivitelezőt. A testület olyan közbeszerzési szabályzatot fogadott el, amelyben 
bíráló bizottságként is testület szerepel, és a döntést is a képviselő-testület fogja meghozni. 
Teljes  mértékben  rálátása  lesz  ezekre  a  dolgokra,  amikor  a  kivitelezőt  választja  ki.  A 
közbeszerzési  tevékenység  mindezt  megelőzi,  ezért  kell  képzett  szakembereknek  erre 
rátekinteni,  és  végigvinni.  A  pályázatban  határidőként  még  mindig  2010.  december  31. 
szerepel,  a  képviselő-testületnek  tehát  most  ehhez  kell  tartania  magát.  A  pályázatban  az 
eljárás  megindításának  időpontjaként  június  22.  szerepel.  Ekkor  el  kell  indítani  az  egész 
eljárást.  Ők  szerencsés  helyzetben  lesznek  akkor,  ha  megvalósul  az,  amit  polgármester 
asszony mondott, hogy kitolják a kivitelezés határidejét, mert akkor tényleg nem hajtja őket a 
tatár, és nem kell olyan gyorsan a testület elé behozni sürgősséggel. Mégis csak javasolja a 
testületnek, hogy fogadja el az ajánlatbekérést, hiszen egyelőre csak ajánlatokat kérnek be. 
Holnap kiküldik az ajánlatkérést azoknak a cégeknek, akiket kiválasztott a testület.

Simonné Vitányi Mónika
Még azt is el tudja fogadni, hogy, ha most nem készült fel a testület, ad pár nap haladékot, 
hogy fel tudjanak készülni, utána tudjanak nézni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Nem arról  kellene szavazni,  hogy most  szeretnének-e egyáltalán  alkalmazni  közbeszerzési 
szakembert?

Simonné Vitányi Mónika
De, az kell egy ekkora beruházásnál.

Mátraházi Zsuzsanna
Az előbb elhangzott az, hogy ha ezt nem szavazzák meg, akkor megakadályozzák azokat az 
embereket, akik csatornát szeretnének abban, hogy csatornájuk legyen. Ő úgy érzi, hogy ő van 
akadályoztatva a döntésben az információhiányban, mert ő akkor tud dönteni, ha a különböző 
hatástanulmányokat  már  látta.  Ő van tehát  akadályoztatva,  előbb kell  döntenie,  mint  látta 
volna az eredményeket. 

Simonné Vitányi Mónika
A döntés csak később lesz, de a döntéshez vezető folyamatot el kell indítani. 
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Mátraházi Zsuzsanna
Ő később akar dönteni ebben a napirendi pontban. 

Dr. Verbovszki Valéria
Mindenesetre felolvasna egy határozati javaslatot, amiben most nem szerepelnének a cégek. 
Azt még javasolja a testületnek, hogy a közbeszerzési szabályzatban szerepelt a tanácsadó, 
amire  a  mostani  eljárásban  nincs  szükség,  nem  kötelező,  mert  közösségi  értékhatárt 
meghaladó összeg esetén kötelező, de sokkal előnyösebb helyzetbe kerül a testület, ha olyan 
céget  választ  ki,  aki  rendelkezik  hivatalos  közbeszerzési  tanácsadóval,  hiszen  nagyobb 
rálátása van. 

Simonné Vitányi Mónika
Megadja a szót Somogyi Győzőnek.

Somogyi Győző
A jegyző asszony már teljesen felkészült? A kész jelöltjei is megvannak? 

Dr. Verbovszki Valéria
Nem.

Simonné Vitányi Mónika
Megadja a szót Korényi Dalmának.

Korényi Dalma
Most mondta, hogy nem olvassa fel a címeket. 

Dr. Verbovszki Valéria
Neki nincsenek címei. 

Korényi Dalma
Maga mondta, hogy úgy olvassa fel a határozatot, hogy kihagyja a címeket. A testület többi 
tagjának kell a felkészülési idő, hiszen most szembesültek ezzel. 

Dr. Verbovszki Valéria
Az anyagot öt nappal a testületi ülés előtt kiküldték, és már abban kérték a testület tagjait, 
hogy keressenek ilyen cégeket. 

Fábián Gusztáv
Ez így, ilyen formában azért nem igaz, mert az előző testületi ülésen sem beszélték meg, hogy 
mi a feladata a közbeszerzőnek. Csak most beszélnek erről, és ezt kifogásolta, ez egy fontos 
dolog, hogy most tisztázták, hogy a közbeszerzést lebonyolító – ha lenne ilyen cég -, beépült a 
projekt  összegébe,  ezt  nem  csinálja  meg  helyette  a  pályázatíró  cég,  ő  szintén  ezt 
alvállalkozóként átadja egy közbeszerzési lebonyolítónak. 

Dr. Verbovszki Valéria
Ki adja át?

Fábián Gusztáv
Az önkormányzat fog hívni egyet, de benne van a pályázatban erre a keret. 
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Dr. Verbovszki Valéria
Ő mert alvállalkozót hallott. 

Simonné Vitányi Mónika
Az alpolgármester úr arra utalt, hogy most tisztázódott benne, hogy ez nem így van. 

Dr. Verbovszki Valéria
Először is szeretné tisztázni azokat a vádakat, hogy neki már kiválasztott cégei vannak. Neki 
nincs  senki  a  tarsolyában,  hanem  arról  van  szó,  hogy  megfogalmazott  egy  határozati 
javaslatot, ide írta, hogy az alábbi cégek, és vonalakat húzkodott ide, hiszen kiment egy kísérő 
levél a képviselő-testület tagjainak, hogy ajánljanak cégeket. 

Somogyi Győző
Ilyen rövid idő alatt hogyan tudnának.

Dr. Verbovszki Valéria
Csütörtökön ment ki a meghívó, és ma kedd van.

Raffay Béla
Már az előző testületi ülésen szó volt erről. 

Fábián Gusztáv
Hiába küldi ki a polgármester asszony azt, hogy keressen egy közbeszerzési lebonyolítót, ha 
nem tudja a feladatkörét. Azt el tudja fogadni, hogy kapnak haladékot, és megtudják, hogy mi 
a feladata,  és annak alapján tud egy közbeszerzési  szakembert ajánlani,  aztán még mindig 
dönthetnek arról, hogy kell-e vagy sem. 

Dr. Verbovszki Valéria
Neki tehát nincsenek cégjavaslatai, azokat várta. Azért mondta, hogy akkor ezt most hagyják 
ki, mert a testület haladékot kap, és akkor dönt a testület, akkor hoz be ajánlatokat. 
Ismerteti a határozati javaslatot: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete ajánlatot 
kér  be  a  hatályos  közbeszerzési  törvény  alapján,  hivatalos  közbeszerzési  tanácsadóval 
rendelkező, közbeszerzést lebonyolító kiválasztására az alábbi tevékenységek közbeszerzési 
pályáztatására. Tevékenységek: 1. projekt előkészítési tevékenységeken belül az alábbiakra: - 
megvalósíthatósági tanulmány készítőjének pályáztatásában való közreműködés,
- CBA elemzés készítőjének pályáztatásában való közreműködés,  2. projekt megvalósítási 
tevékenységeken  belül  az  alábbiakra:  -  a  kivitelező  kiválasztására  irányuló  közbeszerzési 
eljárásának lefolytatására,  -  műszaki  ellenőr  kiválasztása,  -  projektmenedzsment  feladatok 
ellátása.  A  képviselő-testület  kéri  az  ajánlattevőket,  hogy  az  ajánlati  árukat  1.  és  2. 
csoportosításban nettó és bruttó forintban is szíveskedjenek megadni. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a képviselő-testület tagjai által 2009. június 
2.  napjáig  írásban  beterjesztett  lebonyolítóra  tett  javaslatok  alapján  küldje  ki  az 
ajánlatkéréseket. Felelős: polgármester Határidő: ajánlatkérések kiküldésére 2009. június 3. 

Simonné Vitányi Mónika
Szavazásra teszi a határozati javaslatot. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.
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Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna 
Nem.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  3  igen  szavazattal,  1  ellenszavazattal,  tartózkodás 
nélkül az ismertetett határozati javaslatot elfogadja,  és meghozza alábbi határozatát: 

                                         40/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete ajánlatot kér be a 
hatályos  közbeszerzési  törvény  alapján  hivatalos  közbeszerzési 
tanácsadóval  rendelkező  közbeszerzést  lebonyolító  kiválasztására  az 
alábbi tevékenységek közbeszerzési pályáztatására.
Tevékenységek: 
1. projekt előkészítési tevékenységeken belül az alábbiakra: 

- megvalósíthatósági tanulmány készítőjének pályáztatásában való 
közreműködés,

- CBA elemzés készítőjének pályáztatásában való közreműködés,
2. projekt megvalósítási tevékenységeken belül az alábbiakra:

-  a  kivitelező  kiválasztására  irányuló  közbeszerzési  eljárásának 
lefolytatására,

- műszaki ellenőr kiválasztása,
- projektmenedzsment feladatok ellátása.

A képviselő-testület kéri az ajánlattevőket, hogy az ajánlati árukat 1. és 
2.  csoportosításban  nettó  és  bruttó  forintban  is  szíveskedjenek 
megadni. 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a képviselő-testület 
tagjai által 2009. június 2. napjáig írásban beterjesztett lebonyolítóra 
tett javaslatok alapján küldje ki az ajánlatkéréseket.

Felelős: polgármester
Határidő: ajánlatkérések kiküldésére 2009. június 3. 

7. A 2009. évi költségvetési rendelet módosítása 
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A rendeletet azért kell módosítani, mert nem szerepel benne a csatornázás költségvetése, de 
ahhoz, hogy a pályázatot benyújthassák, a költségvetésben szerepeltetni kell. 
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Fábián Gusztáv
Nem tudja  megszavazni,  mivel  még  nem nyert  a  pályázat.  Ebben  a  formában  nem tudja 
megszavazni a rendelet módosítását.

Mátraházi Zsuzsanna
Annak idején, amikor a költségvetést elfogadták, nem akarták elfogadni. Az volt a feltétel, 
hogy vegyék ki a csatornát. Ezért nem szeretné, hogyha visszatennék. 

Simonné Vitányi Mónika
Csak annyit  tenne hozzá,  hogy a második  fordulóhoz erre  szükség van,  benne kell,  hogy 
legyen. 
Név  szerinti  szavazásra  teszi  fel  a  2009.  évi  költségvetési  rendelet  módosításának  egy 
olvasatban történő elfogadását. 

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Nem. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Nem.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  2  igen  szavazattal,  2  ellenszavazattal,  tartózkodás 
nélkül az önkormányzat 2009. évi költségvetésének módosítását egy olvasatban nem fogadja 
el, és meghozza alábbi határozatát: 

41/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az 
önkormányzat  2009.  évi  költségvetésének  módosításáról 
egy olvasatban nem alkot rendeletet.

8. Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A jogszabályi  változás  miatt  minden  költségvetési  szerv  alapító  okiratát  módosítani  kell. 
Kérdés a napirenddel kapcsolatban? 

Mátraházi Zsuzsanna
Az alapító okirat hibás, mert az szerepel benne, hogy a körjegyzőség a székhely. 
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Fábián Gusztáv
Tévedésben van a képviselő asszony,  mert  az a jogelődnél  szerepel.  Székhelyként  Salföld 
Község  Polgármesteri  Hivatal  szerepel.  Jogelőd  volt  Kővágóörs  és  Salföld  Község 
Körjegyzősége. 

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és  tartózkodás nélkül 
a határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

42/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a 
Salföld Község Polgármesteri Hivatala Alapító Okiratának 
módosítását  az  előterjesztésnek  megfelelően  egységes 
szerkezetben elfogadja.

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  az 
Alapító  Okiratot  a  Magyar  Államkincstár  részére  küldje 
meg.

Felelős: polgármester
Határidő: 2009. június 3.

9. Felterjesztési javaslat
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika

Ez már egy elég régi ügy. Az anyagot minden képviselő megkapta. Esztergom megpróbálta a 
kezébe venni a „vízügyet”. Esztergom szeretné, ha a települések megszavaznák ezt a dolgot, 
hogy Bajnai Gordon miniszter úrnak is küldjenek levelet. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ez nem az első ilyen levél. Mi a helyzet a többivel? Arra kaptak választ?
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Dr. Verbovszki Valéria
Ez egy folyamat.  Nem is kell erre választ küldeni. Most eljutottak oda, hogy felterjesztési 
javaslattal  élnek  a  miniszterelnök  úrhoz,  amit  az  önkormányzati  törvény  alapján  minden 
képviselő-testület megtehet. 
Ismerteti  a  határozati  javaslatot:  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy 
dönt, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 101. § (1) bekezdés c.) 
pontja szerinti  felterjesztési  jogával élve javasolja a Magyar  Köztársaság Kormányának a 
vízgazdálkodásról szóló 1995. évi LVII. törvény módosítását a regionális vízmű-szolgáltatói 
részvények  és  a  regionális  vízi  közművek  térítésmentes  önkormányzati  vagyonátadása 
érdekében. A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a határozatot Esztergom Város 
Polgármesterének küldje meg. Felelős: polgármester Határidő: azonnal

Simonné Vitányi Mónika
Esztergom most összeszedte az eddig történteket, és leírta. 
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot.

Dr. Verbovszki Valéria
Abc-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és  tartózkodás nélkül 
a határozati javaslatot elfogadja, és meghozza alábbi határozatát: 

                                         43/2009.(V.26.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy 
dönt,  hogy  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi 
LXV.  törvény  101.  §  (1)  bekezdés  c.)  pontja  szerinti 
felterjesztési jogával élve javasolja a Magyar Köztársaság 
Kormányának  a  vízgazdálkodásról  szóló  1995.  évi  LVII. 
törvény  módosítását  a  regionális  vízmű-szolgáltatói 
részvények  és  a  regionális  vízi  közművek  térítésmentes 
önkormányzati vagyonátadása érdekében.

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot Esztergom Város Polgármesterének küldje meg.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal
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10. Interpellációk, képviselői kérdések, bejelentések

Fábián Gusztáv
Két  kérdése  lenne.  Az  egyik  az,  hogy  az  egyik  helyi  lakos  azt  a  tájékoztatást  kapta  a 
falugondnok  úrtól,  hogy  nem  mindenkinek  jár  az  autó,  csak  a  rászorultaknak.  Szeretné 
megkérdezni, hogy ez igaz-e. 

Kovács István
Nem ezt mondta, hanem azt, hogy kapott egy nyomtatványt, amit az igénybevevőkkel ki kell 
töltetni. A polgármester asszonytól kérte, hogy egy listát adjon, hogy mire lehet igénybe venni 
a falugondnoki autót, de ilyen listát még nem kapott, ezért nyomtatványt sem töltetett még ki. 

Simonné Vitányi Mónika
Ő úgy gondolja, hogy mindenki igénybe veheti a falubuszt. 

Fábián Gusztáv
Egy olyan polgár,  akinek semmi baja sincs,  középkorú,  de szeretne  elmenni  vásárolni,  az 
elmehet? 

Simonné Vitányi Mónika
Igen, elmehet. 

Fábián Gusztáv
Ezt szeretné rögzíteni, mert kellemetlen helyzetbe kerülhet a falugondnok úr. 

Simonné Vitányi Mónika 
Neki az az egyetlen kérése van, hogy tudjon mindenről. 

Fábián Gusztáv
Ez megint egy kicsit bonyolítja a helyzetet, mert ki szól, kinek?

Simonné Vitányi Mónika
A falugondnok szól neki. 

Fábián Gusztáv
Egy helyi  lakos azt  állítja,  hogy az önkormányzatnak tartozásai  vannak bizonyos  bírósági 
szolgáltatásért. Kérdése, hogy van-e bírósági adóssága az önkormányzatnak? 

Dr. Verbovszki Valéria
Milyen bírósági ügyről van szó?

Fábián Gusztáv
Az önkormányzatnak  van egy ügye,  ami  a  Legfelsőbb Bíróságig  is  eljutott,  és  ahol  ezek 
szerint kellett volna fizetnie, de Salföld önkormányzata még adós pénzzel. 

Simonné Vitányi Mónika
Az ügyben még határozatot sem kaptak.
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Fábián Gusztáv
Azt szeretné megkérdezni a polgármester asszonytól,  hogy ki döntött arról, hogy az ügy a 
másodfokról tovább menjen a Legfelsőbb Bíróságra? Volt erről testületi döntés?

Simonné Vitányi Mónika
Nem tudja, de azt sem, hogy ebben kellett volna-e testületi döntés.
Megköszöni a részvételt, és az ülést 17,20-kor bezárja. 
 

Kmft.

Simonné Vitányi Mónika Dr. Verbovszki Valéria
     polgármester h. jegyző
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